
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1182
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om menneskehandel den 4. juni 2024 – idet 
Hvidvasksekretariatet ikke kender til opgørelser over det økonomiske omfang af mennes-
kehandel, men det, der taler for, at der er tale om store beløb, er arbejdskraftmangel og 
høje lønningerne ift. tvangsarbejde, og det at prostitutionsområdet involverer en relativ 
stor andel af udlændinge uden dansk cpr-nummer (mere end halvdelen af de personer, 
som er registreret hos politiet, som personer der sælger sex, havde ikke dansk cpr-num-
mer i perioden 2007-2020), hvilket man skal have for at arbejde lovligt i Danmark som 
prostitueret – redegøre for, om det ikke indikerer, at her er en stærkt problematisk bran-
che med stor risiko for hvidvask, og at vi burde sørge for, at flere sager bliver efterforsket, 
og vil ministeren endvidere sikre, vi får en opgørelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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